
Protokoll - KAS ordinarie styrelsemöte 241112 
Närvarande: Eva Crona, Erik Elmqvist, Johan Isaksson, Markus Hagelvik, Lina Didriksson, 
Tommy Eliasson, Pia Nordin. 
 

1. Mötets öppnande 
Ordf. Johan Isaksson öppnade mötet. 
 

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet 
Johan Isaksson och Fredrik Helgesson valdes till ordförande respektive sekreterare för 
mötet. 

 
3. Val av justerare 

Lina Didriksson valdes till justerare. 
 

4. Godkännande av dagordning  
Godkändes utan tillägg. 
 

5. Genomgång av tidigare protokoll 
Protokoll för KAS ordinarie styrelsemöte 241015 godkändes. 
 

6. Aktivitetslogg 
Laddstolpar Framnäs 
Markus deltog vid möte med kommunen där det diskuterades förväntade priser på de 
parkeringsplatser som kommer erbjudas laddning. Siffrorna är preliminära men ger en 
ungefärlig bild av vad vi kan förvänta oss. 
 
Utöver ordinarie avgifter tillkommer en avgift på mellan 250-300kr inkl moms (möjligen 
endast en avgift första 10 åren), samt en avgift på 49 öre per kWh utöver dagspriset på 
el. 
 
Preliminärt planeras mellan 27-29 laddningsplatser placerade vid parkeringshuset och 
bergsväggarna. 
 
KAS bedömning är att kommunen lämnat ett gott besked men att vi ännu ska arbeta 
vidare på att få platserna närmre färjan. Laddningen är främst till för åretruntboende 
och kräver lite mera tid vid byte mellan färjor. 
 
I samband med att arbetet med laddplatserna genomförs kommer det beghövas en 
total omkastning av platserna, varpå KAS känner det är viktigt att den information går 
ut tidigt till öborna, så att bytet kan gå så smidigt som möjligt. 
 
Som det är nu har vi inte fått något konkret startdatum från kommunen, men KAS 
bedömer att den information som nått oss är så pass bra och i linje med vad vi önskat 
sedan punkten börjades dras i för flera år sedan. KAS bedömer enhälligt att vi kan stå 
bakom det som nu finns föreslaget från kommunen och punkten läggs bakom oss, till 
dess kommunen efterfrågar vår åsikt igen.  
 



Kommunens asfalteringsarbete 
Det som skulle kompletteras efter asfalteringsarbetet för 1,5 år sedan när nu gjort. 
Dock är mycket av arbetet undermåligt varvid vi fortsätter ligga på. Punkten övergår till 
att få till ett möte med kommunen, varvid den läggs vilandes till dess. 

 
Ombyggnation av Kalvsunds färjeläge 
Inget nytt sedan förra mötet. 

 
Utveckling styrelsearbete 
Johan och Eva ska hålla möte i frågan. 
 
Bastuförening 
Inget nytt.  
 
Hamnverksamhet och kostnad/utgift 
Gustaf, Erik och Fredrik har en pågående dialog och har redan haft initiala möten för att 
diskutera förändringar i hamnverksamheten, priser och planering för renoveringar mm. 
framöver. 
 

7. Ekonomisk rapportering 
Johan gick igenom den rapport som Gustaf skickat ut till mötet som sammanfattas med 
att det inte finns några stora avvikelser att informera om för tillfället. 
 

8. Byggnad i närheten av SUV51 
Kas har fått fråga från kommunen om det finns intresse att arrendera den byggnad vid 
Bindes som stått tom ett par år. Efter diskussion beslutar vi att kontakta kommunen 
vidare för att undersöka möjligheten att förändra byggnaden och så undersöker vi vad 
byggnaden kan användas till. Markus tar kontakt vidare med kommunen. Mötet 
diskuterade även om byggnaden kan vara till användning för bastuföreningen – en 
diskussion som passades vidare till Pia att ta upp inom bastuföreningen. 

 
9. Arbetsgrupper 

a. Hamngruppen  
Vattnet stängs av lagom till att vi går mot kallare tider i hamnen. Kranvattnet alltså. 
 
b. Kommunikation 
Tommy och Lina ska ha möte med Öckerö Rederis (ÖRAB) nya VD Oscar Skogsen 13 nov 
(dagen efter mötet). 
 
Målet med mötet är att presentera KAS och att bygga upp en bra, professionell relation 
med Oscar för att kunna föra dialog när det uppstår problem med färjetrafiken och 
dylikt. Målet är att få till återkommande möten för diskussion två gånger om året. 
 
I övrigt är Burö är fortfarande ur drift. 
 
c. Vägfrågan 



Tommy ska formulera en skrivelse om KAS ställning utifrån det som händer Grötö 
tidigare i år.  
 
d. Snöröjning 
Anställningsavtalen är påskrivna, 4 personer på ön snöskottar. 
 
Snöröjarna uppmanar invånarna på ön att klippa de häckar och dylikt som hänger ut 
över vägen. Se till att använda asfaltskanten som referens. 

 
e. Parkering och p-platser på Framnäs.  
Det kommer bli en indexuppräkning på samtliga parkeringsplatser, enligt uppgifter från 
kommunen. 
 
Det finns ett stort problem med mus på Framnäs parkering. Lina har varit i kontakt med 
kommunen för att få hjälp, eftersom det är deras parkeringar. Men de kommer inte 
göra något – utan lämnar det upp till var och en att sätta egna fällor i sina egna bilar. 
 
f. Beredskapsgrupp samt Brandvärnet. 
Tomas och Fredrik inväntar fortfarande datum för utbildning mm.  
 
Natten mellan 12-13 november förväntas telefonnätet ligga nere och brandvärnet 
bemannas under den tiden. 
 
g. Kommunal dialog/Info från kommunen/ö-samråd. 
Kommundialog äger rum tisdag 26 november kl 18 – 20. Eva Crona anmäler sig till 
mötet och så kollar Lina om Marie Johansson kan vara med. 

 
10. Övriga frågor 

KIF har skickat en fråga till oss KAS om att köpa in en tralltvätt gemensamt. Tvätten 
förvaras på såsen och kommer gå att hyras av personer på ön – det sker i så fall i samtal 
med KIF. 
 
Mötet beslutar att göra så. 
 

11. Information för publicering (Hemsida/FB) 
Markus publicerar protokoll. Samtidigt publiceras övrigt som nämnts på mötet, 
snöröjningsinformation mm. 
 

12. Nästa styrelsemöte 
Mötet beslutar att skjuta på mötet en dag och att nästa möte hålls den 11 december kl 
19. 
 

13. Mötets avslutande  
Ordf. Johan Isaksson avslutade mötet.  

 
 
 



_______________________________ 
Fredrik Helgesson, sekreterare 
 
 

 
_______________________________ _______________________________ 
Johan Isaksson, ordförande Lina Didriksson, justerare 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
Aktivitetslogg: 
 

Beslutsdatum Aktivitet/åtgärd Ansvarig Tidsplan 

 Laddstolpar Framnäs 
 

Markus  

 Kommunens asfalteringsarbete 
2022/2023/24 

Johan/Tommy  

 Ombyggnation av Kalvsunds färjeläge Johan  
 

 Utveckling styrelsearbete. Johan  

  
Bastuförening  

Pia  

 Hamnverksamhet och kostnad/utgift Gustaf  

 
 
Möteskalendarium KAS. 
 

Tid 19.00 
Plats: Utsikten – såsen.  
Årets resterande mötetstider: 
11 juni v24 
20 augusti v34 
17 september v38. 
15 oktober v42. 
12 november v46. 
11 december v50. 

 


